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Sz. P.
Katarzyna Zarqbska
Radna Rady Miasta Wloclawek

W zwiqzku z Pani interpelacjq w sprawie podjgcia dzialan zmierzajqcych do bezpieczenstwa

ruchu drogowego w poblizu basenow miejskich i skateparku, uprzejmie informujg, 2e w zwiqzku

z wnioskiem Komisji Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta z dnia 20 sierpnia, w dniu 26 sierpnia zostala

przygotowana odpowied2 w ktorejza zasadne uznano miqdzy innymi pilnqpotrzebq wytyczenia przejscia

dla pieszych ze wzbudzanq sygnalizacjq. Po wnikliwej analizie sytuacji stwierdzono, ze konieczne jest

przeprowadzenie przebudowy majqcej na celu wykonanie przejScia dla pieszych

z sygnalizacjq swietln4 utwardzenie dojScia oraz obnihenie krawgznikow ulatwiajqc tym samym

korzystanie dla wszystkich pieszych. Zastosowanie takiego rozwiqzania nie bylo mozliwe, ze wzglqdu na

dlugi termin oczekiwania na przylqcze energetyczne zasilajqce sygnalizacjg 6wietlnq. W zwi4zku

z powyZszym, w celu dora2nego dzialania zaproponowano zwiqkszenie poziomu bezpieczenstwa

powodujqc obnizenie prgdkoSci pojazdow w poblizu wspomnianych przez Paniq miejsc uzytecznoSci

publicznej, poprzez zmiang organizacji ruchu na skrzyzowaniu ulic: Wysoka, Szpitalna oraz Rolna na

skrzyzowanie o ruchu okrqznym. Rozwiqzanie to ma za zadanie nie tylko obnizenie prqdkclSci pojazdow

ale takze ulatwienie wlqczania sig pojazdow z ulic Szpitalnaoraz Rolna w ulicg Wysok4 gdzie aktualnie

w godzinach szczytu komunikacyjnego jest z tym problem, Projekt organizacji ruchu sporzqdzono we

wrzesniu 2020r. i niezwlocznie przekazano celem zaopiniowania do wymaganych jednostek t.j.

Miejskiego Zarzqdu Infrastruktury Drogowej i Transportu oraz Komendy Miejskiej Policji we Wloclawku.

Zostal on takze omowiony z przedstawicielami Panstwowej Strazy Pozarnej we Woclawku oraz Miejskim

Przedsiqbiorstwem Komunikacyjnym we Woclawku w celu zasiggnigcia opinii na temat

bezproblemowego przejazdu bgdqcego w posiadaniu wskazanych jednostek taboru pojazdow.

W pierwszej potowie pazdziernika 2020r. uzyskane zostaly wszystkie wymagane opinie i w dniu 13

pazdziernika projektzatwierdzonoorazprzekazano celem realizacjido Miejskiego Zarzqdu Infrastruktury

Drogowej iTransportu. Projekt jednak nie zostalwprowadzony w roku 2020r. z uwagi na brak Srodkow

finansowych wystarczajqcych na wprowadzenie wszystkich przewidzianych elementow, dostgpne Srodki

pozwolily tylko na zakup barier drogowych w iloSci wystarczajqcejdo wyznaczenia wyspy 6rodkowej wraz

ze skanalizowaniem wszystkich wlotow skrzyzowania. Poczqtek roku przyniosl warunki atmosferyczne

uniemozliwiajqce wykonanie oznakowania poziomego niezbqdnego przy zmianie organizacji ruchu.

W dniu 29 marca 2021r. zostal wydluzony termin waznoSci ww. projektu organizacji ruchu. W marcu

biezqcego roku rozpoczgla siq realizaqa inwestycji wykonania drogi rowerowej wraz z chodnikiem

w ciqgu ul. Wysokiej na odcinku od ul. Wienieckiej do ul. Rolnej, uwzglgdniajqca takze przeniesienie

istniejqcego przejscia dla pieszych na ul. Wysokiej przy wlocie na skrzyzowanie z ulicami Rolnq oraz



Szpitalnq, co bylo takze przewidziane w projekcie wprowadzajqcym ruch okrqzny na wspomnianym

skrzyzowaniu. Biorqc powyzsze pod uwage onz fakt uniknigcia zwiqkszenia problemow

komunikacyjnychpueztrwajqce roboty drogowe oraz wprowadzonqnowqorganizacjq ruchu drogowego,

ktora bytaby zaskoczeniem dla kierujqcych, zostala podjgta decyzja o pzesuniqciu terminu

wprowadzenia ronda po zakoriczeniu pzebudowy. Zostala ona zakonczona na koniec maja. Zgodnie

z informacjq przekazanqpzez Miejski Zarzqd Infrastruktury Drogowej i Transportu, zmiana organizacji

ruchu na skrzyzowaniu ulic: Wysoka, Rolna oraz Szpitalna zostanie wprowadzona do dzisiaj t.j. 14

czerwca 2021r, Dodatkowo nadmienic nalezy, ze zostal sporzqdzony prolekt organizacji ruchu

wytyczajqcy nowe przej6cie dla pieszych na wysoko6ci wejscia do Parku Slodowo w poblizu mostu nad

zekqZglowiqczk4 zakladajqce maksymalne zawgzenie pasow ruchu oraz zlokalizowane w poblizu progi

wyspowe, zgodnie z zaleceniami Komisji Bezpieczefrstwa Ruchu Drogowego w dniu 24 maja, przy Pani

wsp6ludziale. Aktualnie projekt zostal przekazany celem zaopiniowania do wymaganych jednostek.
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